

What's new at

JOOLY[®] ?



Summer dress



■ ■ *Summer body ? Que neni !
L'été, tous les bodies sont
beaux.*

*Alors on sort les robes du placard et
on ose s'habiller avec insouciance et
légèreté.*

*On mixe style et confort, on rac-
courcit les volumes.*

Des motifs floraux, des couleurs pastels, de la légèreté, de la finesse : c'est Summer dress par JOOLY ! Ses formes douces et ses fins cercles windsor sont agrémentés de couleurs fraîches et de motifs actuels. Associés à de fines branches dorées, dorées-roses, palladium ou bronze et le look délibérément frivole se pare d'une touche de chic.

Summer dress par JOOLY, un modèle casual qui devrait rapidement faire partie des best-of de la collection.

🇬🇧 *Summer body? We say no! In
summer, all bodies are beau-
tiful.*

*So let's get our dresses out of
the wardrobe and dare to strut our
stuff with a light and carefree atti-
tude.*

*Style and comfort are mixed effort-
lessly together, while minimalism
is the name of the game.*

Floral patterns, pastel colours, light and fine shapes: this is Summer Dress by JOOLY!

Soft shapes and slim Windsor rims are adorned with fresh colours and contemporary patterns.

Combined with slim temples in gold, rose-gold, palladium or bronze, this deliberately frivolous look is enhanced with a touch of class.

Summer Dress by JOOLY, a casual model that's sure to become one of the collection's best-sellers.

JOOLY®